
Na 4. scji prcdsedstva OK
ZSMS Ljubljana Mostc-Polje so
obravnavali aktualno družbcno-
politično problematiko delova-
nja mladino in dclovanja komu-
mstov v mladinski organizaciji
občine tcr s tem zaključili prj-
pravc na sejo občinskcga komi-
teja ZK z isto tematiko.

Na 8. seji sekrctariata OK
ZSMS Moste-Polje so predsed-
niki področnili konfcrcnc. ko-
misij in odborov obravnavali po-
ročila o izvrševanju pollctncga
akcijskega programa in progra-
mirali naprcj - do konca lcta
75.

17. junija je bila usianovljena
konfcrcnca mladih v vzgoji in
izobraževanju za šolsko leto
1975/67. Konlercnca je v minu-
lem obdobju obravnavala svoj
obstoj, kar jc bilo razvidno iz
poročila dosedanjcga predsed-
nika Danijcla Rojška; izvoljeno
je bilo novo prcdscdstvo in izvr-
alni organi za prcdsodnico Darja
Šimon - študentka PSPN, za
sckretarja Saša Jeraja - dijak VI.
gimnazijc, sprcjct jc bil akcijski
progrum. na katercm je preccj
poudarjanja prav področje idej-
nopolitičnega izobražcvanja in
upravljanja mladih za vključe-
vanje v šolsko in krajcvno samo-
upravo ter samoupravo združe-
nega dcla.
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Delo v konferenci mladih de-
lavcev poteka v ugotavljanju sta-
nja na področju stanovanjske
problematike in vključevanja in
ustvarjalnosti mladih v samo-
upravnih organih. S tem v zvezi
poteka analiza v vseh OO ZSMS
v združenem delu.

87-članska mladinska pohod-
na partizanska četa Jožeta Ma-
zovca iz KS Vevčc-Zg. Kašelj
(ustanovljena 23. maja na Jan-
čah skupaj s četo Vide Pregarc
iz KS Dolsko-Klopce) se je ude-
ležila osrednje posavske proslave
30. obletnice osvoboditve in
vrnitve izgnancev v Brestanici.

Ustanovljena je bila nova OO
ZSMS v KS Bizovik. Čestitamo
in želimo čimveč ustvarjalnih
akcij! Torej: OO ZSMS na pod-
ročju krajevnih skupnosti ni le
še v Hrušici, na Lipoglavu, v
Polju in Besnici. Problematično
pa je le v Hrušici, kajti drugod že
dclujejo iniciativni odbori za
ustanovitev.

13. julija bo srečanje ml adine
in borcev na Pugledu. Predvi-
deno je formiranje mladinske
pohodne partizanske čete iz Bi-
zovika. Udeležencev shoda pri-
čakujemo približno tisoč!

OK ZSMS je podelila prizna-
nje najzaslužnejšim družbenopo-
litičnim delavcem - mladincem
kakor tudi mentorjem mladih.

V juniju smo izvedli ^portna
tekmovanja med osnovnimi
organizacijami ZSMS v okviru
Tedna mladih moščanov. Sode-
lovalo je prek sto (100) ekip iz
OO ZSMS, med seboj pa so se
pomirile v streljanju, malem no-
gometu, šahu, namiznem tenisu
in košarki. Zaključek s podelit-
vijo priznanj in pokalov je pri-
piavila OO ZSMS Zelena jama,
ki je bila tudi skupni zmagovalec
tekmovanja.

40 brigadirjev naše občine -
predvsem gimnazijcev - je odšlo
na republiško dclovno akcijo
HALOZE 75 v brigadi Toneta
Tomšiča. Komandant brigade je
Ivan Dornik s VI. gimnazije. Bri-

gada je odšla dobro pripravljena
saj so imeli prej 3 brigadnc kon-
ference. V času poročanja za
Našo skupnost vemo, da je
moščanska brigada zelo delovna
in udarna pri kopanju jajkov za
vodovod pri Majšperku.

Priprave za zvczno dclovno
akcijo SAVA 75 so v polncm
teku. Pripravljenih je že 60 bri-
gadirjcv (rabimo jih še deset, PO-
HITITE!). Grcmo 9. julija, vrne-
mo pa se 5. avgusta. Lani je naša
brigada Toneta Tomšiča na isti
dclovni akciji osvojila traE 7 se-
kretaijev SKOJA in visto udaini-
ških priznanj (toliko za osvcžitev
spomina).

Skupaj z mladimi iz pobra-
tene Bileče letos prvič priprav-
ljamo bratstva in enotnosti mla-
dih Bilečancev in Moščanov. Bri-
gada bo štela 20 Bilečanov in 20
Moščanov in bo delala na Zvezni
delovni akciji KOZARA 75 od
3. do 31. julija. Sc jc nekaj
prostih brigadirskih mest!

Apeliiamo na vse TOZD, ki so
podpisale samoupravni spora-
zum o štipendiranju učencev in
študentov, da odvedejo sredstva
na dogovorjeni račun ter s tem
omogočijo normalen potek soli-
darnostnega prelivanja sredstcv v
manj razvite občine in še naprej:
velikepiu številu dijakov in štu-
dentov nadaljnji študij.

V bližnjem obdobju čakajo
nas mlade velike politične akci-
je, od katerih sta vsekakor naj-
važneja:

a) pospešiti podpisovanje sa-
moupravnega sporazuma o zbira-
nju sredstev za gradnjo in sana-
cijo dijaških domov (delegati v
inicdativne odbore mlade, sode-
lovati na razpravah, opozarjati
na slabosti, ki jih je pokazal
štipendijski sporazum . . .),

b) pospeševati (dajati inicia-
tivo) pristopa k načrtovanju -
tako v TOZD, kot v KS, občini,
mestu (forsirati ustanavljanje od-
borov za sestavo načrtov v vseh
sredinah). Apelirati na strokovne
službe, da izdelajo osnutke načr-
tov.

Sredi julija bo odšla 25-član-
ska delegacija ljubljanske mla-
dine v pobrateni Wiesbaden. V
delegaciji bodo 4 Moščani.

Zadnja številka Delovnega in-
formatorja mladine občine Ljub-
Ijana Moste-Polje je izšla v 400
izvodih.

Ocenjujemo, da je tienutno v
OO ZSMS naše občine približno
3500 članov ZSMS. Povsod se je
pričela kadrovska evidenca član-
stva (enotni kartoni), članske iz-
kaznice in čhnarina sta prav
tako urejeni. Članarina je 1,00
din mesečno.

Vsem interesentom za značke
ZSMS sporočamo, da jih lahko
dobijo pri predstavniku svoje
OO ZSMS ali na OK ZSMS Mo-
ste-Polje.

V bližnji prihodnosti bo zelo
veliko pozornosti posvečeno
akciji podružabljanja koncepta
ljudske obrambe in družbene sa-
mozaščite ter dclovanja mladih
na tem podiočju. Organiziramo
predavanja jx> OO ZSMS o nalo-
gah in nacel o vključevanju v
obrambne priprave, predvsem v
smeri krepitve socialističnega
paitiotizma, krepitve in soobli-
kovanja idejnopolitičnih teme-
ljev in priprav na Ijudsko
obrambo in vključevanja in
usposabljanja za ljudsko obram-
bo. Zavedamo se, da smo v tem
letu na področju LO in DS prav
v bazi (z izjemo treh KS) zelo
malo naredili.


